
Referat af Ekstraordinær Generalforsamling 
i Gistrup Antenneforening

24. april 2024

afholdt i Ørnehøj golfklubs lokaler

Redegørelse for indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling, findes som bilag i referatet.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af referent og stemmetællere
3. Præsentation af forslag
4. Afstemning
5. Afslutning

Jan Olesen bød velkommen.



 

Ad 1. Valg af dirigent. 

Marie Skjelbo Nielsen, fra Hovmøller & Thorup, blev valgt til dirigent. Marie har været juridisk 
rådgiver på processen hertil. Dirigenten konstaterede lovlig indkaldelse via lokal avis, Aalborg.nu 
Vejgaard, onsdag d. 17. april 2024, side 22 nederst venstre hjørne, samt på hjemmesiden 
www.gaf.dk d. 15. april inklusiv redegørelse. 
Der var 14 stemmeberettigede repræsenteret, ingen fuldmagter. 

Ad 2. Valg af referent og stemmetællere.

Finn Büttner blev valgt som referent.
Jens Christensen valg som stemmetæller.

Ad 3. Præsentation af forslag. 

Jan Olesen gennemgik forslag (ref. findes som bilag). 

Under den efterfølgende dialog blev der udtrykt argumentation for og imod at tildele midler til 
ansøgninger fra Aalborg kommune. Både Aalborg Kommune, Beltoften (ansøgning om renovering  
af køkken / møbler ) og Gistrup skole (ansøg etablering af 2 Hockeybaner) vil begge blive anvendt 
af mange. Omvendt også at dette burde være kommunens ordinære driftsbudget. Der opstod en 
diskussion om Gistrup skole var tilgængelig for foreninger, fx vandværket, hvilket der var uenighed
om.

Der blev spurgt til prioriteringen og vægtningen af forslagene i Gistrup. Dette var blevet løst af de 
valgte ”tidligere GAF bestyrelses” medlemmer, og samlet i et større bagvedliggende regneark. 

Ad 4. Afstemning.

Afstemningen blev fortaget på stemmesedler.

1. afstemning:
Med Aalborg kommune 7

Uden Aalborg kommune 7

Vedtægterne siger at forslag skal vedtages ved simpelt flertal. Da der var stemmelighed ved første 
afstemning, forsatte dialogen for og imod kommunen, for at flytte overbevisning til en 
flertalsbeslutning. Det blev nævnt at køkken på Beltoften allerede var blevet renoveret.

2. afstemning:
Med Aalborg kommune 7

Uden Aalborg kommune 7

http://www.gaf.dk/


Også stemmelighed ved anden afstemning. Det blev afvist at ”pille ved” forslagene, for at forsøge 
at ”følge stemningen”. Der blev småsnakket ved bordene og en påstod han ville stemme blank ved 
næste afstemning.

3. afstemning:
Med Aalborg kommune 5

Uden Aalborg kommune 6

Blank 3

Hermed blev resultatet at gå med forslaget uden Aalborg kommune.

Ad 5. Afslutning

Der forventes at der vil være lidt ekstra midler til uddeling til områderne end opstillet i 
beregningerne. Der forventes at være omtrent kr. 100.000,- mere i ”kassen” når den skal tømmes.

Der blev takket for god ro og orden. 

Referent Finn Büttner.
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